
O B E C  M A L C O V  
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 5. riadneho zasadnutia (2023) Obecného zastupiteľstva v Malcove,  
konaného dňa 22. septembra 2023 

 
 

Prítomní členovia OZ: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 , celkom 8 
Neprítomní členovia OZ: Jozef Mlynarič – ospravedlnený 
Prizvaní: Ing. Martin Kaľata - hlavný kontrolór obce, 

 
 

Otvorenie zasadnutia 
 

ROKOVANIE 
 
 
1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa, určenie zapisovateľa, schválenie 
programu zasadnutia 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malcov (OZ) v čase o 18:00 hod. otvorila a viedla 
starostka obce. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 8 poslancov, OZ je teda schopné 
rokovať a uznášať sa. Za zapisovateľa určila: JUDr. Alena Mašlárová. Zároveň predložila návrh 
programu zasadnutia OZ poslancom na schválenie. K predloženému programu rokovania neboli 
vznesené žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č.  55/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: 
1. Konštatovanie starostu obce o spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa. 
2. Určenie zapisovateľa zápisnice: JUDr. Alena Mašlárová. 
 
B/  Schvaľuje: 
 
Program zasadnutia  OZ  nasledovne: 

1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa, určenie 
zapisovateľa, schválenie programu. 

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba členov návrhovej komisie. 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 
4. Dominik Kačmár – žiadosť o prenájom priestorov. 
5. Coffe sport bar Malcov – žiadosť o nájom nebytových priestorov. 
6. Schválenie zmluvy o nájme pozemkov s Gréckokatolíckou cirkvou, farnosť Malcov. 
7. Schválenie Návrhu VZN č. 3/2023 o určení spádovej materskej školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Obce Malcov. 
8. Schválenie Návrhu č. 4/2023 o podmienkach určenia úhrad za služby a krátkodobý 

prenájom kultúrneho domu, ostatných nebytových priestorov a hnuteľných vecí vo 
vlastníctve Obce Malcov 

9. Žiadosť Lenky Kostovej o splátkový kalendár 
10. Žiadosť Dávida Grelu o splátkový kalendár 
11. Žiadosť Jána Fečanina, Malcov 129 



12. Rôzne. 
13. Záver. 

 
 

Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba 
             
Za:    8                        Proti:     0                    Zdržal sa:   0 
 
 
2.  Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starostka obce určila za overovateľov zápisnice poslancov: Ján Džamba, Alena Poláková  
Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Ján Jakub, Peter Šoltés, Ing. Lukáš Reviľak 
 
Uznesenie č. 56/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: Určenie overovateľov zápisnice : Ján Džamba, Alena Poláková 
 
B/ Volí návrhovú  komisiu v tomto zložení: Ján Jakub, Peter Šoltés, Ing. Lukáš Reviľak. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba 
             
Za:      8                               Proti:        0                        Zdržal sa:  0 
 
 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
 
Na zasadnutí OZ zo dňa 30.6.2023 boli prijaté uznesenia č 28 - 54, všetky prijaté uznesenia sú 
splnené. Čo sa týka uznesenia č. 39/2023 týkajúceho splátkového kalendára pre pána Hrinka 
starostka informovala, že mesačná splátka je vo výške 202,89 eur a dlh by mal byť splatený do 
30.4.2024. 
 
Uznesenie č. 57/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: Informáciu starostky o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
OZ. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba    
        
Za:     8                               Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 



 
4. Dominik Kačmár – žiadosť o prenájom priestorov 
 
Starostka informovala poslancov OZ, že je potrebné v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí rozhodnúť o prenájme majetku obce na základe žiadosti Dominika Kačmára, 
zároveň informovala poslancov OZ, že oznámenie o zámere prenájmu nehnuteľného majetku obce  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa bolo v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí zverejnené na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce 
Malcov dňa 25.7.2023 do 22.9.2023. 
 
Uznesenie č. 58/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: informáciu o dátume zverejnenia oznámenia o zámere prenajať majetok obce 
v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
 
B/ Schvaľuje: 3/5 väčšinou všetkých poslancov OZ prenájom nehnuteľnosti – miestnosti č. 1 
nachádzajúcej sa na prízemí stavby Požiarna zbrojnica, súp. č. 136, postavenej na pozemku parc. 
KN-C č. 651/4, zastavané plochy a nádvoria, zapísaných na LV č. 986, k.ú. Malcov, na dobu 2 
rokov od účinnosti zmluvy v prospech Dominika Kačmára, Rybnianska 198, 086 06 Malcov, za 
účelom zázemia miestnej kapely (uloženia aparatúry, skúšky kapely) ako postup hodný osobitného 
zreteľa 
 
Prenájom majetku obce sa vykonáva v zmysle ust. § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa tým, že ide 
o prenájom priestorov pre miestnu kapelu, ktorá sa počas celej doby nájmu zaviazala spolupodieľať 
na kultúrnych a spoločenských akciách obce Malcov. Tento majetok pre obec nemá zásadný 
hospodársky význam a obec uvedený priestor nevyužívala a ani v súčasnosti ho nevyužíva. 
Nájomca bude priestory udržiavať v prevádzkovom stave. 
 
C/ Určuje: cenu nájmu vo výške 1,- € za rok, v cene nájmu sú  zahrnuté aj ceny energií spojených 
s užívaním nebytových priestorov.  
 
D/ Žiada: starostku obce o vypracovanie a zabezpečenie platnosti a účinnosti nájomnej zmluvy                
v súlade s obsahom uznesenia č. 58/2023. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba     
         
Za:     8                             Proti:    0                            Zdržal sa:  0 
 
 
5. Coffe sport bar Malcov – žiadosť o nájom nebytových priestorov. 
 
Starostka obce informovala poslancov OZ o potrebe doriešiť žiadosť COFFE SPORT BAR, s. r. o. 
o nájom nebytových priestorov v budove TJ Malcov. Žiadateľ vo svoje žiadosti uviedol, aby OZ pri 
určovaní výšky nájmu zohľadnilo náklady na vykurovanie, keďže žiadateľ vykuruje hlavne 
v poobedňajších hodinách cez víkend a na investície, ktoré urobil vo vonkajších priestoroch Budovy 
TJ a poukázal aj na využívanie spoločenskej miestnosti aj inými organizáciami v obci. Starostka 
otvorila diskusiu k tomuto bodu. Starostka sa dotazovala, či poslanci vykonali ohliadku priestorov, 



ktoré by boli predmetom nájmu. Poslanci uviedli, že ohliadku vykonali, pričom zhodnotili, že ide 
o tie isté priestory, ktoré sú predmetom zmluvy o nájme zo dňa 27.06.2019. Vzhľadom k tomu, že 
sa jedná o pokračovanie už jestvujúceho nájmu poslanci navrhli jeho predĺženie schváliť ako prípad 
hodný osobitného zreteľa. Poslanci uviedli, že pri ohliadke žiadateľ uviedol, že sa bude starať 
o priestory a sponzorskými darmi podporí futbalový klub TJ Javorina Malcov. Poslanec Ján 
Džamba poukázal na výpomoc zo strany pána Gduľu pri polievaní ihriska a vypínaní čerpadla.  
 
Uznesenie č. 59/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Prerokovalo: žiadosť spoločnosti COFFE SPORT BAR, s. r. o., Fučíkova 973/40, Bardejov 085 
01, IČO: 52 362 281, o predĺženie doby nájmu zo Zmluvy o nájme nebytových priestorov č. 
35/2019 zo dňa 27.06.2019 v znení Dodatku č. 1 zo dňa 30.6.2023, predmetom ktorej je prenájom 
nebytových priestorov v budove TJ, súpisné číslo 290, stojacej na pozemku parcelné číslo: 2713/2  
v katastrálnom území Malcov, ktorej výlučným vlastníkom je obec Malcov a ktorá je zapísaná na 
liste vlastníctva č. 1225, ktorý vedie Okresný úrad Bardejov, katastrálny odbor, prenajímaná plocha 
nebytových priestorov predstavuje spolu 111,96 m2 a dohodnutá doba nájmu bola od 1.7.2019 do 
30.6.2023, dodatkom č. 1 sa predĺžila doba nájmu do 31.10.2023.  
 
B/ Schvaľuje: 3/5 väčšinou všetkých poslancov OZ zámer predĺženia prenájmu nebytových 
priestorov v Budove TJ, súpisné číslo 290, stojacej na pozemku parcelné číslo: 2713/2                                
v katastrálnom území Malcov, ktorej výlučným vlastníkom je obec Malcov a ktorá je zapísaná na 
liste vlastníctva č. 1225, ktorý vedie Okresný úrad Bardejov, katastrálny odbor, prenajímaná plocha 
nebytových priestorov predstavuje spolu 111,96 m2 postupom podľa § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako dôvod hodný osobitného zreteľa, 
s tým, že doba prenájmu sa predĺži o dva roky, t.j. do 31.10.2025. 
 
Odôvodnenie prenájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  ide o už existujúci nájom, nájomca 
má záujem v nájme pokračovať, nájomca priestory zrekonštruoval a modernizoval a udržiaval ich                 
v prevádzkovom stave. Ide o prenájom priestorov, ktoré obec nevyužíva a tiež ich nehodlá                         
v budúcnosti využívať, prenájom predmetu nájmu zvýši príjmy obce Malcov a záujemca o nájom 
ich bude udržiavať v prevádzkovom stave.  
 
Podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, § 9a, ods. 9/c, sa jedná o prenájom majetku obce                   
z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom obecné zastupiteľstvo rozhodne 3/5 väčšinou 
všetkých poslancov, pričom osobitný zreteľ musí byť zdôvodnený, zámer prenajať majetok týmto 
spôsobom je obec povinná zverejniť najmenej na 15 dní pred schvaľovaním prenájmu obecným 
zastupiteľstvom na svojej úradnej tabuli a na svojej internetovej stránke, pričom tento zámer musí 
byť zverejnený počas celej tejto doby. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba    
          
Za:             8                        Proti:         0                       Zdržal sa: 
 
 
6. Schválenie zmluvy o nájme pozemkov s Gréckokatolíckou cirkvou, farnosť Malcov. 
 
Starostka informovala poslancov OZ o výsledkoch stretnutia na Gréckokatolíckom arcibiskupstve 
Prešov. Starostka následne predložila poslancom na schválenie návrh zmluvy o nájme pozemkov, 



ktorého predmetom nájmu je  parcela registra E - KN č. 93/10 o výmere 10.614 m2, druh pozemku: 
ostatná plocha, zapísaný na liste vlastníctva č. 1477 v k. ú Malcov, vo výlučnom vlastníctve 
Gréckokatolíckej cirkvi, farnosť Malcov. Starostka uviedla, že ide o pozemok, na ktorom sa 
nachádza cintorín (predná časť cintorína smerom od hlavnej cesty až po kríž). Vlastník ponúkol 
obci nájom na dobu 15 rokov, pričom výška nájmu by bola 1,- € za rok. Podmienkou je, aby sa obec 
starala o predmetný pozemok, s tým že ak by obec chcela riešiť oplotenie, prístupovú cestu alebo 
osvetlenie nemajú žiadne výhrady a s úpravami by súhlasili. Starostka uviedla, že podmienkou 
uzatvorenia zmluvy je jej schválenie OZ a arcibiskupstvom. Starostka uviedla, že by sa ďalšími 
možnosťami by bolo pozemky zameniť, avšak obec vhodné pozemky na zámenu nemá alebo 
pozemok odkúpiť. Starostka však poukázala na výmeru pozemku, a teda by bolo odkúpenie 
pozemku veľmi nákladné, preto uviedla, že ak chce obec riešiť oplotenie cintorína alebo iné úpravy 
je vhodnejšie zobrať pozemok do nájmu za symbolickú sumu nájmu. Starostka otvorila k danému 
bodu diskusiu. Poslanci sa zhodli na tom, že prenájom pozemku je vhodným riešením situácie                       
na cintoríne, keďže obec  chce ísť do projektov a je potrebné riešiť osvetlenie a oplotenie. Pán 
Kaščák, uviedol, že je potrebné riešiť osvetlenie a cestu, nakoľko sa tam po príchode áut vytvára 
blato. Zároveň uviedol, že by obec mala vyhlásiť kedy sa bude kosiť cintorín, aby si občania očistili 
hroby. 
 
Uznesenie č. 60/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: informáciu o starostky obce o výsledku stretnutia na Gréckokatolíckom 
arcibiskupstve Prešov  
 
B/ Schvaľuje: Zmluvu o nájme pozemku parcely registra E - KN č. 93/10 o výmere 10.614 m2, 
druh pozemku: ostatná plocha, zapísaný na LV č. 1477 v k.ú Malcov (príloha č. 2)  
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba 
          
Za:       8                             Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
 
7. Schválenie Návrhu VZN č. 3/2023 o určení spádovej materskej školy v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Obce Malcov. 
 
Starostka obce predložila OZ na schválenie návrh VZN č. 3/2023, ktorým sa určuje spádová oblasť 
MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov. Týmto VZN sa určuje spádová materská škola pre 
deti s trvalým pobytom na území obce Malcov, ktoré si plnia povinné predprimárne vzdelávanie.  
 
Návrh VZN č. 3/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 30.8.2023. V 
stanovenej lehote neboli podané zo strany obyvateľov obce žiadne pripomienky. Po otvorení 
diskusie starostka obce uviedla, že VZN sa prijíma kvôli tomu, že ak obec nevezme deti do MŠ, 
majú rodičia nárok na príspevok na ÚPSVaR. 
 
Uznesenie č. 61/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: všeobecné záväzné nariadenie č. 3/2023 o určení spádovej materskej školy v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Malcov 



 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba   
           
Za:       8                              Proti:           0                     Zdržal sa:  0 
 
 
8.  Schválenie Návrhu č. 4/2023 o podmienkach určenia úhrad za služby a krátkodobý 
prenájom kultúrneho domu, ostatných nebytových priestorov a hnuteľných vecí vo 
vlastníctve Obce Malcov 
 
Starostka obce predložila poslancom OZ na schválenie návrh VZN č. 4/2023 ktorým sa zrušuje a 
nahrádza VZN č. 1/2023 ktorým sa určuje sadzobník poplatkov. Starostka predloženie návrhu VZN 
odôvodnila, tak, že vzhľadom na to, že v Sadzobníku poplatkov, ktorý je prílohou VZN č. 1/2023 je  
v rámci poplatku za prenájom Kultúrneho domu zahrnutá aj platba za energie, avšak obec nemôže 
tieto poplatky vyberať. Zároveň poukázala na to, že keďže stále dochádza k nárastu nákladov na 
energie, údržbu a upratovanie Kultúrneho domu, Domu nádeje a ďalších nehnuteľností, ktoré sú 
majetkom obce, navrhla poslancom, či by nebolo vhodnejšie tieto poplatky upraviť v uznesení, a to 
z dôvodu, aby mohlo Obecné zastupiteľstvo reagovať pri ich prípadnej zmene pružnejšie. 
Vzhľadom na uvedené preto starostka navrhla úpravu VZN, ktorá bude v súlade s platnou 
legislatívou a navrhla poplatky za nájom upraviť osobitne v sadzobníku, ktorý by OZ schválilo 
formou uznesenia.  
 
Návrh VZN č. 4/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 5.9.2023. V 
stanovenej lehote neboli podané zo strany obyvateľov obce žiadne pripomienky. 
 
Starostka obce otvorila diskusiu k bodu, poslanci sa zhodli, že je vhodnejšie upraviť výšku 
poplatkov v uznesení. Následne sa poslanci zhodli na jednotlivých sumách.  
 
Uznesenie č. 62/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: všeobecné záväzné nariadenie č. 4/2023 o podmienkach určenia úhrad za služby a 
krátkodobý prenájom kultúrneho domu, ostatných nebytových priestorov a hnuteľných vecí vo 
vlastníctve Obce Malcov.  
B/ Schvaľuje:  Sadzobník poplatkov za užívanie obecného majetku a za služby poskytované obcou 
podľa prílohy č. 3 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba   
           
Za:        8                            Proti:           0                     Zdržal sa:  0 
 
 
9.  Žiadosť Lenky Kostovej o splátkový kalendár. 
 
Starostka predložila poslancom OZ žiadosť pani Kostovej o splátkový kalendár z dôvodu, že jej 
bolo obcou doručené vyúčtovanie nákladov spojených s užívaním a správou bytu za rok 2022, kde 
jej bol vyúčtovaný nedoplatok. Pani Kostová v žiadosti uviedla, že chce nedoplatok splácať 
mesačnou splátkou vo výške najmenej 124,17 €. Prvú splátku uhradila 21.7.2023 a následne ju 
platila doposiaľ každý mesiac po 125 €. Starostka uviedla, že splátka musí byť vyššia nakoľko 
celkový nedoplatok je vo výške 1240,13 € a mal by byť uhradený do mája 2024. Pri výške splátky, 



ktorú navrhla žiadateľky by nedošlo do 12 mesiacov od splatnosti nedoplatku k jeho úhrade. 
Starostka uviedla, že splátka by mala byť vo výške 137,80 €. Poslanec Ing. Reviľak uviedol, že by 
bolo vhodné riešiť v bytovom dome vykurovanie, aby nedochádzalo k takým vysokým 
nedoplatkom. Starostka poukázala, že za minulý rok boli nájomcovia vo vysokej tarife, pričom 
došlo k takmer 3-násobnému nárastu energií. Starostka uviedla, že od apríla 2023 sú v nižšej tarife 
(program zraniteľní). 
 
Uznesenie č. 63/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Prerokovalo:  žiadosť pani Kostovej o splátkový kalendár 
B/ Schvaľuje: splátkový kalendár pre Lenku Kostovú 
C/ Poveruje: starostku obce, aby vypracovala splátkový kalendár, podľa ktorého bude Lenka 
Kostová svoj nedoplatok v pravidelných splátkach splácať 
D/ Žiada: starostku obce, aby poslancov OZ následne informovala o výške mesačných splátok 
a termíne do kedy, by mal byť celý nedoplatok uhradený.   
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba   
           
Za:    8                                 Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
10.  Žiadosť Dávida Grelu o splátkový kalendár 
 
Starostka predložila poslancom OZ žiadosť pána Dávida Grelu o splátkový kalendár po dobu 12 
mesiacov. Žiadosť bližšie nešpecifikoval. Starostka uviedla, že menovanému bolo obcou doručené 
vyúčtovanie nákladov spojených s užívaním a správou bytu za rok 2022, kde mu bol vyúčtovaný 
nedoplatok vo výške 2838,31 €. Starostka uviedla, že žiadateľ doposiaľ nič z nedoplatku neuhradil. 
Starostka uviedla, že splátka by mala byť vo výške 315,37 € už od septembra, aby došlo do 12 
mesiacov k splateniu nedoplatku (do mája 2024). Starostka uviedla, že pri ohliadke čističky zistili, 
že tam stále tečie voda, z tohto dôvodu zisťovali po bytoch, či nie je niekde únik vody, pričom 
zistili, že nešlo o únik ale o nadmerné užívanie vody jedným z bytov. Poukázala na problémy 
z čističkou, nakoľko nájomníci bolo niekoľkokrát upozornení, aby do odpadu nehádzali odpady, 
vložky, cigaretové ohorky do toalety, nakoľko sa upcháva čistička. Pán Kaščák poukázal na to, či 
nedošlo k poruche vodomeru. Poslanci diskutovali aj o situácii, ak by žiadateľ nesplácal splátky, 
pričom sa zhodli, že by mu musela byť dlžná suma zrazená z depozitu, prípadne by sa zmluva 
vypovedala, 
 
Uznesenie č. 64/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Prerokovalo:  žiadosť pani Dávida Grelu o splátkový kalendár 
B/ Schvaľuje: splátkový kalendár pre Dávida Grelu 
C/ Poveruje: starostku obce, aby vypracovala splátkový kalendár, podľa ktorého bude Dávid Grela 
svoj nedoplatok v pravidelných splátkach splácať 
D/ Žiada: starostku obce, aby poslancov OZ následne informovala o výške mesačných splátok 
a termíne do kedy, by mal byť celý nedoplatok uhradený.   
 
 
 



Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba   
           
Za:   8                                 Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
11. Žiadosť Jána Fečanina, Malcov 129 
 
Starostka predložila poslancom OZ žiadosť Jána Fečanina o odkúpenie novovytvorených parciel C-
KN č. 241/7 o výmere 193 m2, C-KN č. 241/8 o výmere 74 m2, C-KN č. 241/9 o výmere 281 m2. 
Následne poslancom predložila predmetnú žiadosť na prerokovanie. Novovytvorené parcely vznikli 
oddelením z parcely C-KN č. 241/1 o výmere 5659 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha 
a nádvorie, k.ú. Malcov zapísanej na LV č. 986 vo výlučnom vlastníctve obce Malcov a to na 
základe Geometrického plánu č. 34513396-103/2023, ktorý vyhotovil dňa 8.8.2023 Ing. Jaroslav 
Trudič. Starostka poukázala na to, že predložený Geometrický plán nebol autorizačne ani úradne 
overený. Navrhla preto poslancom, aby žiadosť prerokovali až po doplnení Geometrického plánu, 
ktorý bude autorizačne a úradne overený.  
 
Uznesenie č. 65/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: žiadosť p. Jána Fečanina o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce  
B/ Odporúča: prerokovať žiadosť p. Jána Fečanina opätovne po tom, ako doplní svoju žiadosť 
o Geometrický plán, ktorý bude autorizačne a úradne overený. 
C/ Žiada: starostku obce, aby žiadateľa upovedomila o nedostatkoch jeho žiadosti a vyzvala na ho 
na jej doplnenie. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba     
         
Za:     8                              Proti:    0                            Zdržal sa:  0 
 
12.  Rôzne 
 
12.1. Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o prijatých rozpočtových opatreniach, a to:  
 
rozpočtové opatrenie č. 5/2023 zo dňa 10.08.2023, prijaté v súlade s § 11 ods.4 písm. b) zákona                
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a na základe § 14 ods. 2 písmena a) zákona 
č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a doplnení niektorých zákonov                 
v znení neskorších predpisov, ktoré sa týka presunu rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného 
rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, a to:  
 
z položky  01.1.1./717-002 - 2.050,00 €  k-46 
na položku:  05.2.2/713-004 + 2.050,00 €  k-46  
 
Poznámka: fa 276/23 – dúchadlo ČOV 
 
 
 



 
Uznesenie č. 66/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: informáciu starostky obce o prijatom rozpočtovom opatrení č. 5/2023. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba  
           
Za:         8                         Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
12.2. Starostka obce informovala poslancov OZ v akom štádiu sa nachádza delimitácia pozemku                 
v k. ú. Malcov, parcela KN-E č. 950/6, vedený na LV č. 1486 o výmere 662 m2 (pás pri zadnej 
bráne obecného cintorína). Uviedla, že protokol č. 03085/2023-OV-0250214/23-00 o odovzdaní 
pozemkov pod stavbami z majetku SR do vlastníctva obce medzi SPF a obcou Malcov je                           
v schvaľovacom procese, zo strany obce bol už podpísaný a bude prejednaný na Rade SPF, malo by 
to ísť bezodplatne a následne sa čaká na zápis z Rady a na podpis štatutárov. Poslanci sa zhodli, že 
je to dobré riešenie vzhľadom na to, že je potrebné riešiť oplotenie, parkovisko a cestu na cintorín. 
 
Uznesenie č. 68/2023  
Obecné zastupiteľstvo v Malcove:  
 
Berie na vedomie: informáciu starostky obce o stave delimitácie pozemku - parcely KN-E č. 950/6, 
vedenej na LV č. 1486 o výmere 662 m2, k.ú. Malcov 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba   
           
Za:   8                              Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
12.4. Starostka obce informovala poslancov o výške finančných prostriedkov poskytnutých 
Regionálnym úradom školskej správy v Prešove na odstránenie havarijného stavu strechy ZŠ 
Malcov. Poskytnutých bolo 50.000 €, pričom predpokladané nevyhnutné náklady na odstránenie 
havarijnej situácie sú vo výške 58.047,30 €. Uznesením č. 4/2023 bola schválená spoluúčasť obce 
na financovaní nákladov na odstránenie havarijného stavu strechy ZŠ Malcov vo výške 5 % z 
celkových nákladov. Vzhľadom na uvedené, preto bude po odpočítaní poskytnutých finančných 
prostriedkov a 5 % spoluúčasti obce z celkových nákladov na odstránenie havarijnej situácie musieť 
obec doplatiť zvyšok vzniknutých nákladov z Rezervného fondu. 
 
Uznesenie č. 69/2023  
Obecné zastupiteľstvo v Malcove:  
 
Berie na vedomie: informáciu starostky obce o poskytnutých finančných prostriedkov vo výške 
50.000 € na odstránenie havarijnej situácie strechy ZŠ Malcov  
 
 
 



Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba     
           
Za:        8                        Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
12.5. Starostka obce informovala poslancov o plánovaných obecných podujatiach:  
- 21.10.2023 (sobota) - úcta k starším  
- 09.12.2023 (sobota) - Mikuláš 
- 31.12.2023 (nedeľa) – Silvester 
 
Dátumy podujatí sú orientačné a môžu sa zmeniť podľa potreby. Po otvorení diskusie Ing. Kaľata 
uviedol, že sa bude robiť ďalší cestovateľský večer, pričom presný dátum závisí do toho, kedy bude 
môcť prísť prednášajúci. Uviedol, že by sa podujatie mohlo konať v októbri. 
 
Uznesenie č. 70/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove:  
 
A/ Schvaľuje: podujatie – Úcta k starším dňa 21.10.2023 
B/ Schvaľuje: podujatie – Mikuláš dňa 09.12.2023 
C/ Schvaľuje: podujatie – Silvester dňa 31.12.2023 
D/ Schvaľuje: podujatie – Cestovateľský večer (október) 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba     
           
Za:       8                         Proti:      0                          Zdržal sa:   
 
 
12.6 Starostka obce predložila poslancom OZ na schválenie Prevádzkový poriadok Multifunkčného 
ihriska pri ZŠ Malcov. Prevádzkový poriadok je vyhotovený správcom multifunkčného ihriska (ZŠ 
Malcov). Starostka prečítala poslancom aké budú nové poplatky za užívanie ihriska, pričom 
uviedla, že došlo k ich zníženiu. Poslanci sa zhodli, že spoplatnenie ihriska by bolo vhodné 
ponechať minimálne do konca roka a potom by bolo vhodné opätovne prehodnotiť poplatky, resp. 
osoby ktoré by bolo od platenia za užívanie ihriska oslobodené. Starostka informovala, že sa na 
ihrisku konal futbalový turnaj základných škôl, a v priebehu októbra sa tam bude konať atletická 
súťaž a memoriál pána Harňáka. Poslanec Ing. Reviľak uviedol, že sa ihrisko využíva málo, 
starostka oponovala, že ihrisko bolo postavené na  80 % pre potreby ZŠ, pričom škola ho aj využíva 
a 20 % pre verejnosť. Ing. Reviľak uviedol, že by bolo vhodné prehodnotiť systém rezervácií 
ihriska.       
 
Uznesenie č.  71/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje:  Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska pri ZŠ Malcov 
 
 
 



 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena 
Mašlárová, Peter Šoltés, Ján Jakub, Stanislav Džamba     
           
Za:           8                      Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
12.7. Diskusia 
 
- poslanec Ing. Reviľak sa informoval ohľadom príspevku pre Gréckokatolícku cirkev, ktorý je 
zahrnutý ako položka v rozpočte, avšak im nebol tento rok vyplatený. Starostka uviedla, že zistí, či 
bola podaná žiadosť a v akom stave je položka čerpaná. Poslanec J. Džamba uviedol, že nejde 
o automatické zaslanie celej sumy, ale o konkrétnu sumu musia požiadať a na základe toho sa im 
vyplatí finančná čiastka 
- pán Džunda navrhol, či by nebolo vhodné umiestniť na ihrisko WC. Poslanec Ing. Reviľak 
uviedol, že by bolo vhodné tam umiestniť aj lavičky a vyčleniť priestor, kde by sa umiestnili napr. 
sieťky alebo ďalšie zariadenie ihriska, dotazoval sa aj ako sa vyriešilo značenie dráh. Starostka ho 
informovala, že to sa už rieši a v dohľadnej dobe by malo byť značenie hotové. Prítomní sa zhodli, 
že na ihriskách nezvyknú byť toalety a zároveň by bolo problémom zabezpečiť, aby sa o nich niekto 
staral. Starostka uviedla, že to s poslancami prediskutujú a uvidí do čoho sa obec pustí a to aj 
s ohľadom na prebiehajúce projekty 
- pán Kaščák poukázal na problémy s pracovnou disciplínou osôb, ktoré vykonávajú verejno-
prospešné práce pre obec. Uviedol, že ich musí stále napomínať, nakoľko nevykonávajú svoju prácu 
poriadne a nikto ich prácu neskontroloval. Starostka uviedla, že posledné 2 týždne sa robila cesta na 
Rybnianskej ulici, pri kvetinárstve, na rómskej osade a v objekte ZŠ Malcov, preto nebolo možné 
zabezpečiť, aby niekto na ich prácu dohliadal. Starostka uviedla, že čaká na schválenie rómskych 
hliadok, ktoré by mohli kontrovať napríklad aj prácu VPP 
- poslankyňa Poláková poukázala na správanie občanov, ktorí vozia nepotrebné veci na rómsku 
osadu a tak sa vytvárajú ďalšie čierne skládky odpadu    
- pán Džunda poukázal na problémy s kanálom za jeho domom, kde došlo k posunutiu panelov 
a bolo by potrebné ich vrátiť na pôvodné miesto, nakoľko pri väčšej vode môže dôjsť k poškodeniu 
majetku obyvateľov obce. Starosta uviedla, že kanál nie je majetkom obce. Prítomní následne 
diskutovali, ako by sa to mohlo vyriešiť. 
 
13. Záver 
 
Starostka poďakovala prítomným za účasť na rokovaní a rokovanie OZ ukončila o 19.43 hod.  
 
 
Overovatelia:   
 
Ján Džamba ................................... 
Alena Poláková ..............................                                                                   
 
 
 
                                      Ing. Andrea Lazorová  
                                                                                                                    starosta obce 
 

 


